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Byla Čína napadena západními covidovými
bioteroristy?
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Ivan Štubňa

29.12.2022 Komentáře Témata: Čína, Covid teror 1400 slov

Dlouhé měsíce jsme sledovali vývoj ve zdravotní situaci Číny při

řešení ohrožení Covidem. A přiznám se, že jsem je za zvládání situace

obdivoval. Jenže...Situace se v poslední době podstatně změnila. Čína

zaváděla někdy z pohledu jiného světa drastická opatření k zamezení

šíření Covidu. Tvrdé lockdowny, omezení pohybu, návštěv zařízení,

povinné testování (většinou čínskými vakcínami) a pod. Co je však

podstatné, zachránila mnoho životů na rozdíl od nás.

Omicron byl „importován“ do Číny v březnu -dubnu tr Od začátku

byl pod kontrolou i předchozí horší varianty. V listopadu se snížila

úroveň testování a izolace regionů a státu ve snaze koordinovat

ekonomický vývoj s kontrolou vývoje méně nakažlivých a smrtelných

podvariantů Omicronu. Zjistilo se, že Omicron začal mutovat a

působit na obyvatelstvo mnohem rychleji, než se očekávalo.

Okolo 90% čínské populace je očkováno minimálně jednou dávkou

vakcíny. V dnešních dnech v Číně přibývá více než půlmilionu

nemocných denně. V některých regionech více než milion

nemocných. Čínské úřady odhadují, že vrcholu by pandemie měla

dosáhnout v lednu 2023. Čínští vědci označují jako jeden z důvodů

šíření Omicronu až 130 jeho podvariantů. Důležité zjištění je to, že

jejich patogenita je přibližně na stejné úrovni, což znamená, že

všechny kmeny Omicronu jsou stejně nebezpečné. Čínská populace

„přeskočila“ předchozí nebezpečnější Covidy řecké abecedy, což je

jedním z důvodů proč je počet onemocnění vysoký.
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Dobrou zprávou zase je, že lidé většinou překonají nemoc bez větších

zdravotních obtíží vzhledem k relativně nízké účinnosti viru

Omicron. A dobrou zprávou je také skutečnost, že čínští vědci objevili

mechanismus konvergentní evoluce kmenů Omicron COVID-19, což

znamená, že jsou pouze krůček od vyvinutí širokospektré vakcíny a

léků proti COVID-19 a tím i na cestě k razantnímu snížení počtu

onemocnění a návratu do normálu.

K posílení účinku vakcín se po dvou dávkách používají inhalační

vakcíny, podle čínských úřadů s dostatečným léčebným účinkem.

Běžné čínské vakcíny nejsou také žádný zázrak a se západními mají

mnoho společné. Výrazným nedostatkem je nízká účinnost a

následná potřeba přeočkování, které snižuje přirozenou imunitu a

nahrazuje ji umělou imunitou. Následně po vyléčení je oslabena

přirozená imunita. A v důsledku ztráty potřebné hladiny přirozené

imunity zase vznikají jiné nemoci a zbytečná úmrtí lidí. Lidé budou

umírat na poškození vnitřních orgánů. vakcínami a na nemoci, na

které by nezemřely, kdyby nebyla snížena funkčnost přirozené

imunity.

Hladina protilátek po očkování časem klesne. Ale hlavním

nedostatkem vakcín je to, že nebrání vzniku nemoci, jen ji potlačují

do pozadí. A to je živná půda pro vznik mutací. Mutace nevznikají

tam, kde je vakcína účinná. Mutace viru také vedou k posílení

imunitního úniku, čímž jsou pak podávány protilátky méně účinné.

Na tomto místě je třeba uvést, že vakcína je látka, která po aplikaci

brání vzniku nemoci. Žádné vakcíny proti Covidu 19 tuto definici

nesplňují. Jsou to jen experimentální očkovací látky. Výsledek jejich

používání můžeme vidět po celém světě.

Čínské centrum pro kontrolu a prevenci nemocí monitorovalo

nežádoucí reakce na vakcíny COVID-19 na základě více než 3,4

miliardy očkování podaných více než 1,3 miliardě lidí. Podle

informací Světové zdravotnické organizace (WHO) měla Čína v

dubnu 2020 kolem 4 500 úmrtí a koncem února 2022 kolem 6 000
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úmrtí. V zemi, ve které žije více než jedna pětina obyvatel zeměkoule

opravdu nízké číslo za necelé 2 roky. Koncem letošního roku, tedy za

10 měsíců od února stoupl počet úmrtí na přibližně 32 000.

Jen pro zajímavost Slovensko má úmrtnost na úrovni necelých 21

000 lidí. V porovnání s Čínou má Slovensko totální katastrofální

výsledky, pokud vycházíme z procenta podle počtu obyvatel. Je to

díky amatérské mafiánské vládě v demisi. Divím se, že pozůstalí ještě

nezačali psát na odpovědné představitele trestní oznámení.

Sekundární úmrtí po očkování na zápaly plic, selhání vnitřních

orgánů včetně cévního systému jsou zatím v Číně v normě. Na

Západě, ale iu nás se tzn. nadúmrtí vlivem Covidu začínají razantně

katastroficky projevovat. A to jsme teprve na začátku. Tento stav se

přičítá účinku tzv. mRNA – nosiče genetické instrukce ve vakcíně.

Zjednodušeně řečeno ty, které využívají tzn. Spike protein. Naše tělo

si v případě potřeby umí vytvořit i vlastní mRNA, ale přirozenou

nikoli umělou. A v tom je obrovský rozdíl. Pokud si tělo vyrobí

přirozenou mRNA, je to tehdy, když se chrání před napadením

zvenčí. Má obranné atributy. Umělá mRNA je produkt pro tělo

neznámý a tělo stejně reaguje. Snaží se ho včas vypudit. Pokud se mu

to nepodaří, nastávají komplikace, které mohou mít fatální následky.

Informace o sekundárních úmrtích po vakcinaci jsou úmyslně

utajovány. Kdy budeme brát na zodpovědnost viníky?

Čínští vědci na rozdíl od našich nespí. Jejich zjištění, výzkumy čínská

společnost určitě zužitkuje tak, aby se i různé varianty mutace

Omicronu potlačily. Otázkou však zůstává co bude dál. Covid určitě

nezanikne. Budeme s ním žít a bojovat proti němu, protože

Pandořina skříňka se v USA otevřela a jejich vojenské laboratoře ho

vypustily na svět. Forma Covidu, se kterou bojujeme, má totiž umělý

původ. Delší dobu jsem si všímal podezřelé americké vojenské

laboratoře ve Fort Detrick. V létě 2019 byla jeho činnost pozastavena

z důvodu úniku zkoumaných materiálů. V odkazu na New York

Times se dočtete, že na úniky se přišlo cca po jednom roce od

pravděpodobného začátku úniků. Tato vojenská laboratoř měla
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problémy již v roce 2009, kdy jeho činnost byla pozastavena z

důvodu přechovávání patogenů, které nebyly oficiálně uvedeny v

programu výzkumu. Jednoduše byly přechovávány načerno. A určitě

se na tyto patogeny nechodili dívat výzkumníci jako na výstavu, ale

bylo s nimi aktivně manipulováno.

Fort Detrick v Marylandu byl od začátku studené války epicentrem

výzkumu biologických zbraní americké armády. Včetně Eboly nebo

Antraxu. Pracoval tam také přední americký vědec Bruce E. Ivins. Od

roku 2002 spolupracoval s FBI na dopadení útočníka, který poslal

několik vzorků Antraxu některým lidem. Vyšetřování se FBI nedařilo

uzavřít. Agenti však věděli, že útočník musel pocházet z Fort Detrick

podle analýzy vzorků. Podezřívali všechny vědce, kteří s ním mohli

přijít do styku. Ne snadná práce pokud víme, že tam pracovalo

několik stovek pracovníků. Podezřelý byl i samotný Ivins. Za dodnes

neobjasněných okolností Ivins údajně spáchal sebevraždu v roce

2008. Případ s únikem Antraxu se uzavřel, protože FBI hodila vinu

na Ivinse. Otázkou je, proč by byl Ivins útočníkem, když vlastně 6 let

školil FBI v problematice Antraxu. Pokud by byl vinen, určitě by se

snažil zakrýt stopy vedoucí k němu a nespolupracoval by nad rámec

svých povinností. Některá americká média se přikláněla k tomu, že

Ivins nebyl pachatelem a že útočník stále může být neodhalen ve Fort

Detrick.

Zajímavé je také, že v okolí laboratoře byl zaznamenán zvýšený počet

nevysvětlených úmrtí v létě 2019 – tedy v době opětovného uzavření

této vojenské laboratoře. Příznaky byly téměř identické jako u Covida

19.

Vypadá to tak, že není pochyb, že Covid unikl z Fort Detricku. Jedna

cesta je neúmyslná – z důvodu poškozené technické infrastruktury a

druhá cesta je úmyslná prostřednictvím nějaké osoby nebo skupiny

osob. A možná dokonce ve spojení s vládní mocí. S následnou

legalizací propuknutí pandemie na světových armádních hrách ve

Wu-chanu na podzim 2019. Nejlepší příležitost jak poslat virus do
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celého světa. Zajímavě je, že USA dva týdny po skončení her

vystříhaly Izrael a členské státy NATO z rozšíření viru. Jak to mohli

vědět?

Čína také obvinila USA, že k úniku došlo ve Fort Detricku a žádala o

prošetření. Čína byla obviněna ze spiknutí a nepodložených

konspirací. Faktem je, že žádné americké vyšetřování tímto směrem

neproběhlo... Američané se zmohli na začátku na obvinění Číny z

rozšíření viru prostřednictvím netopýrů. Tento hoax byl později

vyvrácen i jejich dobrým přítelem Izraelem. Faktem je také

skutečnost, že USA kromě vnitřních vojenských laboratoří mají ve

světě dalších 250 biologických laboratoří většinou vojenských. Z nich

na Ukrajině a v zemích sousedících s Ukrajinou a Ruskem kolem 50

laboratoří. Existují přitom důkazy o únicích iz těchto pracovišť...

Úmysl nebo plán na biologický boj proti Rusku? A Asii?

A závěrečná otázka: Virus byl poslán do světa na Světových

armádních hrách v čínském Wu-chanu. Kdyby v Číně nastal takový

chaos jako v jiných státech světa, umřely by tam miliony lidí. Čína se

jeho rozšíření ubránila díky disciplíně a silně omezujícím opatřením.

Chce někdo snížit populaci v Číně tímto způsobem a druhý pokus

„opravil“ rozšíření viru v Číně za tímto cílem?

Z města SNP Ivan Štubňa
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